
Rada Miasta Wisła
Sesja RM

Protokół nr 
Sesja w dniu 25 kwietnia 2019
Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2019 o godz. 13:10, a zakończono o godz. 15:10 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:

1. Roman Cieślar
2. Stanisław Cieślar
3. Barbara Kędzior
4. Alicja Pilch
5. Tadeusz Pilch
6. Zdzisław Pilch
7. Piotr Pinkas
8. Janusz Podżorski
9. Piotr Polok
10. Rafał Skurzok
11. Jan Szalbot
12. Andrzej Szalbót
13. Bronisław Szalbót
14. Sławomir Wantulok
15. Mirosław Wójcik

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski powitał wszystkich przybyłych, stwierdził 
prawomocność obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).

Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 9 dwóch 
projektów uchwał, które były omawiane na połączonych posiedzeniach komisji:

h) w sprawie zmiany uchwały NR XXXIIX/542/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 
2018 roku w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki na terenie Gminy Wisła.

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
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i) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2019

Głosowano w sprawie:
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miasta Wisła z dnia 28 marca 2019r.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski  poinformował, żę do protokołu nie wpłynęły 
żadne uwagi i poprosił o przyjęcie protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miasta Wisła z dnia 28 marca 2019r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Rafał Skurzok

4. Wystąpienie zaproszonych gości.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że nikt z zaproszonych gości się 
nie pojawił i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poprosił o zadawanie pytań do 
sprawozdania.  w pierwszej kolejności pytania zadawała Radna Barbara Kędzior, która spytała 
o remont toalet publicznych oraz o spotkanie w Cieszynie w związku z komunikacją publiczną 
Burmistrz odparł, że stan toalet był w stanie fatalnym i dlatego zdecydował się na ich  
odmalowanie. Co do drugiego pytania to Burmistrz poinformował, że Zarząd Powiatu 
zaproponował powołanie  Związku Przedsiębiorstwa który zajmowałby się komunikacją 
publiczną ale nikt z zebranych nie zgodził się na takie rozwiązanie i  zaproponowano rolę 
koordynatora Panu Staroście, żeby zaproponował jakąś propozycję rozwiązań w którym kierunku 
powinniśmy iść.
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Następnie pytanie zadał Radny Bronisław Szalbót o umowę na wykonanie rocznego przeglądu 
dróg gminnych. Burmistrz poinformował, że każda gmina jest zobligowana do wykonania 
takiego zadania. Zadanie to zostało zlecone firmie w drodze zapytania ofertowego.

Radny Tadeusz Pilch zadał pytanie o asfaltowanie przestrzeni pomiędzy płytami . Burmistrz 
poinformował, że co roku realizujemy takie zadanie, że w każdej dolinie chcemy wykonać takie 
roboty.

Radny Zdziaław Pilch zadał pytanie o spotkanie z rodzicami narciarzy biegowych i trenerami 
oraz zarządem WSS Wisła. Burmistrz poinformował, że to spotkanie było pokłosiem rozmowy 
na Komisji Kultury, Promocji i Sportu i dlatego chciał  to wyjaśnić i wysłuchać argumentów 
wszystkich stron. Wszystko się wyjaśniło.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 
radny Bronisław Szalbót odczytał swoje sprawozdanie, które stanowi załącznik nr. 4 do 
protokołu.

Przewodniczący Komisji   Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu radny Sławomir Wantulok 
odczytał sprawozdanie które stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Zastępca Przewodniczącej  Komisji  Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych radna Barbara 
Kędzior  odczytała sprawozdanie, które stanowi załącznik nr  6  do protokołu.

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Miasta radny Rafął Skurzok 
odczytał sprawozdanie które stanowi załącznik nr 7  do protokołu

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jan Szalbot odczytał sprawozdanie, które stanowi 
załącznik nr  do 8 protokołu

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski odczytał sprawozdanie, które stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu.

8. Analiza realizacji wniosków podjętych w 2018 roku

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że  temat został omówiony na 
komisjach połączonych i poprosił o zadawanie pytań.

W pierwszej kolejności  głos zabrał Radny Jan Szalbót, który spytał o wniosek, który nie został 
zrealizowany- o zapewnienie środków na zakup małego wozu strażackiego  bojowego do 
Malinki. Poprosił, żeby o tym wniosku nie zapominać. Burmistrz odpowiedział, że dla niego 
bezpieczeństwo i funkcjonowanie straży jest bardzo ważne i rzeczą priorytetową. Burmistrz 
podkreślił, że wszystkie samochody, które dotychczas zostały zakupione, były zakupione 
w trosce o bezpieczeństwo i były zasadne. Burmistrz stwierdził, że w Malince jest za mało 
zaangażowanych strażaków w tej jednostce  aby była zawsze mobilna.  Burmistrz chciałby 
zachęcić jednostkę w Malince do współpracy z młodzieżą aby powołać młodzieżową drużynę 
pożarniczą. Do tego odniósł się radny Stanisław Cieślar, który poinformował, że jak tylko będzie 
wniosek na zakup samochodu do Malinki to Strażacy z Jawornika go poprą.
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Po dyskusji Przewodniczący Rady Janusz Podżorski poprosił o przegłosowanie tego tematu.

Głosowano w sprawie:
Analiza realizacji wniosków podjętych w 2018 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Analiza realizacji wniosków stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

9. Podjęcie następujących uchwał:

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, żę wszystkie uchwały zostały 
omówione i poprosił o przystąpienie do głosowania.

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot

Uchwała nr  VI/88/2019 stanowi załącznik nr 11 do protokołu

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019

Głosowano w sprawie:
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
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PRZECIW (1)
Jan Szalbot
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bronisław Szalbót

Uchwała nr 89/VI/2019 stanowi załącznik nr  12 do protokołu.

c) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr VI/90/2019 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

d) w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 
Gminy Wisła na lata 2019-2023

Głosowano w sprawie:
w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 
Gminy Wisła na lata 2019-2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Pilch

Uchwała nr VI/91/2019 stanowi załącznik nr  14 do protokołu.
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e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości 
oznaczonej jako działka nr 3209/5 położonej w Wiśle

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości oznaczonej 
jako działka nr 3209/5 położonej w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot

Uchwała nr VI/92/2019 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

f) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zdzisław Pilch

Uchwała nr VI/93/2019 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

g) w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/417/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Wisła 
na lata 2016-2023”

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/417/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Wisła 
na lata 2016-2023”. 

Wyniki głosowania
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr VI/94/2019 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

h) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/542/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 r. 
w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących niepubliczne żłobki na terenie Gminy Wisła.

Radna Barbara Kędzior złożyła wniosek formalny o odłożenie głosowania na sesję czerwcową 
z uwagi na to że mamy niedostateczną ilość wiadomości, nie znamy wyniku kontroli ze żłobka 
i nie mamy jeszcze odpowiedzi z Poradni Psychologiczno Pedagogicznej z Cieszyna. Burmistrz 
poinformował, że odpowiedzi opinii z Poradni dotyczy przedszkola a nie żłobka, a jesteśmy 
rzeczywiście przed kontrolą. Następnie głos zabrał Radny Zdzisław Pilch który  poparł wniosek.  
W następnej kolejności Radna Alicja Pilch również poprosiła o przeniesienie głosowania na 
następny miesiąc.

Przystąpiono do głosowania nad zmianą porządku obrad, o wycofanie tego punktu z porządku 
obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Rafał Skurzok, 
Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
PRZECIW (3)
Roman Cieślar, Tadeusz Pilch, Jan Szalbot
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Bronisław Szalbót

i) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2019

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Mirosław Wójcik
PRZECIW (1)
Bronisław Szalbót
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jan Szalbot, Sławomir Wantulok

Uchwała nr VI/95/2019 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Przerwa w obradach - 15 minut

10. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że w punkcie tym brak jest 
odpowiedzi  na interpelacje i zapytania.

11. Komunikaty i informacje.

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że  zostało kilka dni na złożenie oświadczeń 
majątkowych.

Następnie radna Barbara Kędzior poinformowała, że w sobotę 27 maja odbędzie się o godz. 8mej  
sprzątanie doliny Głębiec.

12. Wolne wnioski.

Głos zabrał radny Bronisław Szalbót, który podziękował za zasypanie dziur klińcem na trasie 
rowerowej i zapytał o malowanie ławek wzdłuż ścieżki. Burmistrz poinformował, że z prac 
społecznie użytecznych były wykonywane te prace  wraz ze  sprzątaniem nieczystości, również 
osadzeni z Zakładu Karnego w Cieszynie wspomogli nas w jednym dniu  w sprzątaniu naszego 
miasta.

Następnie radna Alicja Pilch spytała czy jest możliwość obsadzenia skwerku w Czarnym koło 
Fojtuli i podziękowała za naprawienie koszy na śmieci wzdłuż ścieżki dydaktyczno- edukacyjnej 
w Czarnym oraz spytała o tablice informacyjne przy Szkole w Czarnym- czy zostaną 
zamontowane. Burmistrz poinformował, że nie obiecuje obsadzenia skwerku, natomiast tablica 
informacyjna została zamówiona.

W następnej kolejności radny Zdzisław Pilch, zaprosił wszystkich mieszkańców do sprzątania 
Nowej Osady w sobotę 27 kwietnia.

Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 5 Dariusz Cieślar zgłosił wybitą szybę na przystanku przy 
przedszkolu w Malince.
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Przewodnicząca Zarządu Osiedla  nr 1 Grażyna Pruska spytała o kierunki rozwoju 
poszczególnych dolin, czy został sporządzony taki dokument. Burmistrz poinformował, że był 
taki temat przy okazji dyskusji nad zmianą planu zagospodarowania przestrzennego. Burmistrz 
stwierdził, że jest potrzeba zastanowienie się jaką chcemy mieć Wisłę, w którym kierunku 
chcemy iść.

13. Zamknięcie obrad sesji.

 

 

Przewodniczący Rady 
Miasta Wisła

Janusz Podżorski

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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